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To: IEEE @minvws. ni];IEE)BEEZ @minvws ni];
BE2e ||
Cc: IEEE @minvws.nl]
From: )

Sent: Mon 3/30/2020 2:56:55 PM

Subject: RE: Covid database

Received: Mon 3/30/2020 2:56:55 PM

... in een poging om het niet aflatend enthousiasme van een aantal onderzoekers met mijn 'goede diensten' verder te helpen in

hun streven iets te betekenen in de COVID-19 crisis, heb ik - naar nu blijkt - meer uit welwillendheid dan uit zorgvuldigheid mijn
steun geboden.
Daarbij heb ik overwogen dat:

« mijn e-mail gericht zou zijn aan een groep ontvangers waarvan mij was verzekerd dat zij bekend waren met het

initiatief;
« dezen een warm hart toedroegen aan het initiatief;
+ de betrokken ziekenhuizen al (in rustiger tijden) bewust hebben gekozen om de CTcue zoekfunctie in hun datasysteem

te incorpereren;
+ door de inzet van CTcue het onderzoek geen extra belasting veroorzaakte voor patiént, behandelaar en organisatie;
e aan het onderzoek een gedragen hypothese ten grondslag ligt;
+ snelle toetsing van deze hypothese nog in deze crisis betekenis zou kunnen hebben voor de behandeling en outcome

van patienten met ernstige gevolgen van een besmetting met COVID-19.

Ik heb de gegeven omstandigheden zodanig ingeschat dat er sprake is van 'een situatie in lijn met hetgeen is beoogd in Artikel

458, Afdeling 5 (De overeenkomst inzake de geneeskundige behandeling), Titel 7, Burgerlijk Wetboek, Boek 7'. Naar nu blijkt,
ben ik niet zorgvuldig genoeg geweest met mijn zinsnede 'kan groen licht worden gegeven'. Daarmee heb ik niet beoogd te

zeggen dat VWS toestemming geeft, maar dat de verantwoordelijken groen licht kunnen geven in lijn met de mogelijkheid tot

uitzondering in de WGBO. Helaas moet ik constateren dat lezers het wel als zodanig interpreteren... ; ik ben niet voldoende

eenduidig geweest en ben me ervan bewust dat ruggespraak op zijn plek was geweest.
Ik heb slechts een intensieve dag/week en de complexe situatie van de late vrijdagmiddag als (slap) excuus en daarom rest:

Mea culpa, mea maxima culpa!

Mijn uitglijder moet idd geen opmaat zijn voor statements tbv de veelheid private en wetenschappelijke initiatieven...

Groet,

van:CEE) EEE minvws.nl>

Verzonden: maandag 30 maart 2020 13:15

Aan: 5.1.2e ) BEBE @ minvws.nl>

co a120 ) SEER @rminvws.i>; IEE)SEE0 ins >
Onderwerp: FW: Covid database

Be steal

Vanochtend kreeg ik van een ander consortium van bedrijven onderstaande vraag. Zij hebben jouw email voorbij
zien komen en zouden ook graag een endorsement krijgen. Hoe zien jullie voor je dat we deze beantwoorden?

Ons lijkt het wat tijdrovend om voor alle private en wetenschappelijke initiatieven die zich bij VWS melden

inhoudelijk en juridisch onderzoek uit te voeren en statements uit te geven, tenzij er natuurlijk een geconsolideerd
Nederlands of Europees initiatief komt.

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

EEE ons. | +1EEE

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Informatiebeleid/CIO



Programma Waardevolle AI voor gezondheid

Parnassusplein 5 | Den Haag I:
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Van: 5.1.2e JE @aidence.com>
Verzonden: maandag 30 maart 2020 11:34

Aan:ICE<BEEXEDN© inv ws.ni>
Onderwerp: Re: Covid database

HEE
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Het consortium omvat naast Aidence en Nico-lab nog een aantal ziekenhuizen in binnen- en buitenland, en distributeurs.

De website op www.icovai.org
zal vandaag live gaan.

Mijn vraag: ik zag een statement van EE inv ws.nl) betreffende data delen voor CTcue. Ben je
Inermee bekend, en denk je dat het mogeljk 1s om een dergelijk statement ook voor ons te verkrijgen, en liefst in

generieke zin? Kan ik het beste direct contact met hem opnemen?

Dank en groct J ERE
wrote on 26/03/2020 16:54:

Goed om te horen! Is dat hetzelfde consortium als waarIEEE 0 Vrspreckt in het FD?

Wat betreft je vraag, je bent niet de enige die zich bij ons gemeld heeft. We zijn inmiddels ook in contact getreden
met de AP en hebben jullie zorgen besproken. We hebben hen gevraagd om over deze kwesties in generieke zin

meer inzicht te verschaffen omdat dit nu bij veel organisaties speelt. Als jullie echter specifieke vragen hebben zou

ik zeker aanraden om deze ook zelf bij de AP onder de aandacht te brengen. Dat geeft enerzijds meer inhoud aan

de vragen uit het veld, en de AP krijgt dan ook echt een gevoeld bij de urgentie en de omvang van het probleem.

Groetjes,

van: [EEN BEN 2 idence. com>

Verzonden: woensdag 25 maart 2020 10:22

Aan:ICE<BEEECN@ invws.nl>
Onderwerp: Covid database

pes JERE
Vanuit Aidence zijn we op dit moment een consortium aan het opzetten om een covid detectie model voor CT te

ontwikkelen met AI. Dit is een non-profit plan, waarin we zoveel mogelijk partijen willen bijeen brengen
vanuit heel Europa om scans in te brengen en zsm een goed model te kunnen maken.

Zoals je al kunt raden, lopen wij ook nu weer aan tegen de muren van consent en privacy mbt data delen.

Ziekenhwzen blijven angstig om 'eigenaar' van de data te blijven, en er 1s grote onzekerheid of consent nu

niet nodig is vanuit het publieke belang. Ik vrees dat het een gesteggel van maanden gaat worden voordat

iedereen het er over een is wat wel en niet mag, en elk (academisch) ziekenhuis gaat weer op zijn eigen data

zitten.

Zie je een mogelijkheid om vanuit VWS hier een statement/duidelijkheid in te brengen en een verbindende rol te

spelen (evt samen met de NVVR)?



101557

We hebben urgent data nodig - beter vandaag dan morgen.

Dank!

Best regards,

m: +31 5.1.2e

p: +31 5.1.2e

Best regards,


